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در ش�رايطي كه امري�كا در جناي�ات اخير صهيونيس�ت ها 
در غ�زه، دخي�ل و ش�ريك اس�ت، برخ�ي چهره ه�اي 
اصلاح طل�ب ب�ه دنبال ب�زك مج�دد امريكايي ها هس�تند. 
به گزارش ايرنا، جلسه ش��وراي مركزي ائتلاف نيروهاي انقلاب 
اس��لامي )ش��انا( با حضور اكثريت اعضاي حقيقي و حقوقي روز 
چهارش��نبه ۲۲آذرماه در محل دفت��ر مركزي ش��وراي ائتلاف 
برگزار ش��د. در ابتداي اين نشس��ت غلامعلي حدادعادل، رئيس 
شوراي ائتلاف نيروهاي انقلاب اسلامي با اشاره به مقاومت مردم 
فلس��طين طي بيش از دو ماه اخير گفت : همچناني كه از ابتداي 
انقلاب مسئله فلسطين براي ما مهم و با اهميت بوده است، امروز 
نيز با توجه به حجم دشمني و قساوت صهيونيست ها و جناياتي 
كه در غزه مرتكب شده و زنان و كودكان را به شهادت رسانده اند، 

همچنان مسئله فلسطين در صدر مسائل قرار دارد. 
وي در اي��ن زمينه با اش��اره به برخ��ي مواض��ع اصلاح طلبان در 
ايام اخير كه بار ديگر نس��خه وابس��تگي به امريكا را تجويز كرده 
و دولت س��يزدهم را به خاطر ايس��تادگي بر مواضع اصولي مورد 

هجمه قرار داده بودند، گفت: در جنايات اخير صهيونيست ها در 
غزه، امريكايي ها هم دخيل و شريك هس��تند و حتي ديديد كه 
قطعنامه هاي بشردوستانه شوراي امنيت سازمان ملل را نيز وتو 
كردند. حال در اين شرايط برخي چهره هاي اصلاح طلب به دنبال 
بزك مجدد امريكايي ها هس��تند كه جايگاه اين گروه را بيش از 

گذشته در ميان مردم انقلابي ايران متزلزل مي كند. 

رئيس شوراي ائتلاف نيروهاي انقلاب در بخش دوم سخنان خود 
به برنامه هاي شوراي ائتلاف طي هفته هاي اخير اشاره كرد و يادآور 
شد: دوره آموزشي تبيين عملكرد مجلس يازدهم، برگزاري همايش 
۵۰۰نفره مسئولان و اركان شوراي ائتلاف، برگزاري همايش معاونت 
بانوان و همچنين برگزاري مجامع استاني شورا و فعاليت هايي در 
قالب طرح »آما« در حال انجام است. حدادعادل گفت: هدف اصلي ما 
از گسترش ساختاري و تشكيلاتي اين است كه فارغ از نگاه انتخاباتي 
و سياسي، براي انقلاب كادرسازي و در مواقع لازم تشكيلات و نيروي 
انساني را براي اهداف انقلاب اسلامي وارد ميدان كنيم و با روندي 
كه آغاز شده است، بتوانيم طی مدت كوتاهي نبود يك سازماندهي 

سياسي- اجتماعي براي پشتيباني از انقلاب را برطرف كنيم. 
رئيس شوراي ائتلاف نيروهاي انقلاب همچنين با اشاره به اينكه 
سه اصل عقلانيت، معنويت و عدالت سرلوحه و اصل براي ماست، 
گفت: ما نبايد اس��ير بداخلاقي هاي سياس��ي برخي شويم و نوع 
عمل و عكس العمل ما طوري باش��د كه نيروهاي انقلابي دلسرد 

و تضعيف شوند.

رئيس شوراي ائتلاف نيروهاي انقلاب اسلامي:

برخي اصلاح طلبان در حال بزك امريكايي ها هستند

   احزاب
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ائمه جمعه عليه گراني و فساد
در هفت�ه اي ك�ه گذش�ت، امام�ان جمع�ه از ته�ران تا مش�هد، 
اصفهان، تبري�ز و كرج ضم�ن حمايت از برخوردهاي مس�ئولانه 
دولت ب�ا مظاهر فس�اد، از دولت خواس�تند در حوزه معيش�ت و 
اقتصاد به گره گش�ايي ملموس تر از مش�كلات مردم اهتمام كند. 

در تهران حجت الاس��لام محمدحسن 
ابوترابي فرد با بيان اينكه دغدغه دولت 
س��يزدهم قدم برداش��تن در مس��ير 
سياست هاي ابلاغي رهبر معظم انقلاب 
در مورد ناترازي بودجه اس��ت، گفت: 
خلق هزينه، بدون درآمدهاي پايدار و 
دس��ت يافتني مش��كلات كش��ور را 
دوچندان مي كند. ممكن است براي چند ماه براي من و شما دست 
بزنند و رأي بدهند اما متوجه خواهند ش��د كه تصميمات ما راه را 
براي كاهش تورم هم��وار كرد يا زمينه اس��تقراض دولت از بانك 
مركزي و افزايش بدهي ها يا ناترازي بودجه و در نهايت رشد تورم 

را فراهم آورد. 
وي تصريح كرد: كار بزرگي كه دولت در مهار نقدينگي و رشد پايه 
پولي داشته، امروز اساسي ترين مس��ئله و نياز كشور است، ممكن 
است در كوتاه مدت مانع رشد اقتصادي ش��ود اما قطعاً از نظر همه 
صاحبنظران، مهار رش��د نقدينگي و مهار رش��د پايه پولي در اين 
مقياس از تورم كشور، ضروری و تصميمي اجتناب ناپذير است كه در 

ميان مدت و بلندمدت به رشد اقتصادي مي انجامد. 
خطيب نماز جمعه تهران يادآور شد: در حوزه فساد اين روزها موضوع 
تخصيص نادرست ارز نيمايي و فساد تكان دهنده اي كه رخ داد، نگاه 
مسئولان در قواي سه گانه منتقدان، صاحبنظران و دلسوزان كشور 

را به خود معطوف داشته است. 
ابوترابي فرد خاطرنش��ان كرد: با توجه به گس��ترده مل��ي و فراملي 
فساد، يك مس��ئله ملي، منطقه اي و جهاني است و اثرات منفي آن 
در حوزه هاي اقتصادي، فرهنگي و سياس��ي به  ويژه تهديد اعتماد 
عمومي و كاهش سرمايه اجتماعي، مبارزه با اين پديده شوم همواره 
در س��طح جهان مورد توجه ب��وده و در منظوم��ه حكمراني نظام 
جمهوري اسلامي بارها از سوي عالي ترين مقام كشور و مسئولان قوا 

مورد تأكيد قرار گرفته است. 
از آنجا كه اخلالگران در نظام اقتصادي با انگيزه بالاي مجرمانه تلاش 
مي كنند منافذ قانوني و اجرايي را شناسايي كنند و چند گام جلوتر 
از قانونگذاران و ناظران باشند، هنر و ابتكار حكمراني كشور بايد بر 
اصل پيش بيني به مثابه پيشگيري استوار باشد. بايد زمينه هاي بروز 

فساد را شناسايي كرد و از بين برد. 
  دولت بخشي از سفره مردم را بر عهده بگيرد

آيت الله احمد علم اله��دي، امام جمعه 
مش��هد هم در خطبه ه��اي نماز جمعه 
مش��هد، ضم��ن برش��مردن برخ��ي 
چالش ه��اي اقتص��ادي و فرهنگ��ي 
خاطرنشان كرد: اگرچه نظام در تقابل با 
استكبار و كسب استقلال كامل كشور 
موفق ب��وده ام��ا همچن��ان در برخي 

عرصه ها مشكلات وجود دارد. 
علم الهدي ادامه داد: مشكلات معيشتي يكي از اين مصاديق است 
كه همچون غباري، پيش چشم ها را گرفته و اجازه نمي دهد مردم 

حقيقت پيشرفت هاي اقتصادي را ببينند. 
وي تأكيد كرد: اصل مشكل معيش��تي به نبود امنيت در سفره هاي 
مردم برمي گردد و بايد آن را مديريت كرد تا كار به جايي نرسد كه 
كارگر ما نداند سفره اي كه امروز براي خانواده خود پهن كرده است، 
فردا هم با همين قيمت در دسترسش خواهد بود يا نه! اين مسائل يا 
بايد به  سرعت رفع شود يا دولت خودش به ميدان بيايد و بخشي از 
سفره مردم را بر عهده بگيرد، به طوري كه دولت و حكومت بخشي 
از بار معيشتي را به گردن بگيرد و تأمين اقلامي از ارزاق عمومي را با 

ميدانداري خود صورت دهد. 
وي بحث كالاب��رگ را طرح مهمي براي كنترل گراني دانس��ت كه 

اجراي آن بايد تسريع شود. 
  ضرورت شفافيت در مبارزه با مفاسد اقتصادي

نماينده ولي فقيه در آذربايجان شرقي و 
امام جمع��ه تبريز ه��م با بي��ان اينكه 
شفافيت و قاطعيت در مبارزه با هر گونه 
مفاس��د اقتصادي، اعتم��اد عمومي به 
حاكمي��ت را افزايش مي ده��د، با ابراز 
تأسف از فساد اخير ارزي درباره يكي از 
ش��ركت هاي داخلي، با تأكيد بر اينكه 
حاكميت در مسئله فساد با كسي مماشات ندارد، يادآور شد: با توجه 
به اينكه اين موضوع در روزهاي گذشته در فضاي مجازي بازتاب داده 
ش��ده اس��ت و رس��انه هاي مختلف به آن پرداخته اند، لازم اس��ت 
برخوردهاي لازم صورت گيرد و اطلاع رساني دقيق و شفاف از سوي 

مقام مسئول به انجام برسد. 
حجت الاسلام سيدمحمدعلي آل هاشم به اظهارات وزير امور اقتصادی 
و دارايي درباره فساد اخير اش��اره و اضافه كرد: ايشان مدعي شده اند 
پرونده مزبور ۹ماه قبل از طريق رس��انه ملي مطرح ش��ده بود و اصلًا 
موضوع جديدي نيست و اگر چنين است، بايد در اسرع وقت به موضوع 

رسيدگي و شفاف سازي هاي لازم و كافي به انجام مي رسيد. 
آل هاشم ادامه داد: آنچه هم اكنون مهم است ضرورت شفافيت در 
اين نوع پرونده هاست كه بايد دقيق، سريع و شفاف ابعاد مسئله به 
مردم توضيح داده ش��ود تا اجازه پيشرفت برخي اتهامات به نظام از 
سوی معاندان داده نشود، چون شفافيت موجبات همراهي عمومي 

در مبارزه با مفاسد را بيش از پيش فراهم مي كند. 
سيديوسف طباطبايي نژاد، نماينده ولي فقيه در استان و امام جمعه 
اصفهان هم بخ��ش از خطبه هاي خود را به فس��اد اخير اختصاص 
داد و گفت: امروز بايد به دولت دس��ت مريزاد گفت كه با فاس��دان، 
برخورد جدي مي كند. او گفت: بر اساس روايات، طلب روزي حلال 
از بهترين عبادات است، زيرا كسب وكار مي تواند لقمه حلال يا حرام 
وارد زندگي انسان كند، بنابراين در اين راستا بايد مراقب نوع كسب 

درآمد خود باشيم. 
  مبارزه با فساد لازم اما ناكافي

آيت الله س��يدمحمدمهدي حس��يني 
همداني هم در خطبه هاي نماز جمعه 
كرج اظهار كرد: امروز دولت س��يزدهم 
خودش مفاسد را شناس��ايي و برخورد 
مي كند و تحويل دستگاه قضا مي دهد 
كه جاي تشكر دارد. امروز دولت با فساد 
مبارزه مي كند اما كافي نيس��ت، هنوز 
رگه هاي فس��اد در بحث نهاده هاي دامي، گوش��ت، آرد، كالاهاي 

اساسي و امثال آن ديده مي شود. 
حس��يني همداني تصريح كرد: دولت بايد س��امانه نظارتي در عقد 
قرارداد ها و تفاهم نامه ها با دس��تگاه ها و اش��خاص را تقويت كند تا 
در آينده ش��اهد تخلفاتي كه س��رمايه هاي مل��ي را از بين مي برد، 
نباشيم. در استان البرز هم مس��ئولان بايد مواظب باشند تا در دام 

فساد نيفتند.

متن بيانات رهب�ر معظم انقلاب اس�لامي در 
ديدار اعضاي ستاد مركزي كنگره بزرگداشت 
۱۰هزار ش�هيد اس�تان آذربايجان شرقي كه 
در تاري�خ چهار ش�نبه ۱۵آذر۱۴۰۲ برگ�زار 
ش�ده ب�ود، روز پنج ش�نبه ۲3آذر در مح�ل 
برگ�زاري هماي�ش در تبريز منتش�ر ش�د. 
به گزارش پايگاه اطلاع رس��اني دفتر مقام معظم 
رهبري، حضرت آيت الله خامنه اي، رهبر معظم 
انقلاب اسلامي در اين ديدار، آذربايجان شرقي را 
مهد از جان گذشتگان و شهيدان خواندند و تأكيد 
كردند: نبايد گذاشت جوشش خون شهيدان فرو 
بنشيند، زيرا شهيدان هويت ملت ايران هستند و 

ملت نبايد هويت خود را فراموش كند. 
متن بيانات به اين شرح است: 

بسم الله الرحمن الرحيم
الحم��د لله رب العالمين و الصلاه و الس��لام علي 
س��يدنا محمد و آله الطاهرين سيما بقيه الله في 
الارضين. خيلي تش��كر مي كنم از اين اقدام لازم 
و بسيار مفيدي كه شما برادران عزيز، خواهران 
عزيز، انجام داديد و ياد و نام ش��هيدان برجسته  
آذربايجان و تبريز را- كه البته فراموش نش��دني 
است- باز هم برتر و والاتر و روشن تر مطرح كرديد، 
بسيار اقدام خوب و بجايي است، البته فاصله  بين 
اولين بزرگداشتي كه سال ها پيش انجام گرفت و 
اين بزرگداشت، يك مقدار زياد شد، جا دارد كه 
اين جور اقدامات و بزرگداش��ت ها و يادآوري ها و 
ذكرها زودبه زود تكرار بشود، همان طوري كه ما 
در محرم هاي هر سال ياد شهيدان كربلا را گرامي 
مي داريم، الان هزار و مثلاً 3۰۰سال است كه مرتباً 
اين تكرار مي شود، ]اما[ اين تكرار جزو تكرارهاي 
ملال آور نيس��ت، جزو تكرارهاي لازم و مفيد به 

حال جامعه و امروز و فرداي ماست. 
  ملتي كه هويت خود را فراموش كند

ضربه خواهد خورد
درباره  تبريز و آذربايجان، سخن تمجيدآميز كم 
نيست، ما هم در ديدارهاي ساليانه اي كه با شما 
داشته ايم، مكرر در اين زمينه صحبت كرده ايم. 
درباره  ش��هيدان هم آنچه امروز در اين جلس��ه 
امام جمعه  محترم و فرمانده محترم سپاه گفتند، 
بسيار خوب و كامل بود، همه  توصيه هايي را كه 
ما مي خواهيم عرض كني��م و معمولاً مي گوييم، 
بحمدالله آقايان توجه داش��تند و خيلي هايش را 
اقدام كرده ايد. من همي��ن اندازه عرض بكنم كه 
يكي از وظايف ما اين است كه متوجه به »خود«، 
به »خ��ودي خود«، باش��يم. ملت اي��ران هويت 
خود را بايستي فراموش نكند، اگر هويت خود را 

فراموش كرد، ضربه خواهد خورد، سيلي خواهد 
خورد، عقب خواه��د ماند. خ��داي متعال براي 
كس��اني كه ياد او را فراموش كردند، مي فرمايد: 
نسُوا الله فانس��اهُم انفُسهُم،)سوره  حشر، بخشي 
از آيه ۱۹( آنها خدا را فرام��وش كردند، خدا هم 
آنها را از خودشان غافل كرد و مبتلا به فراموشي 
از خودشان كرد. اين نش��ان دهنده  آن است كه 
توجه به خود، هويت خود، خصوصيات خود، براي 
شخص، براي هر ملت، براي هر مجموعه يك امر 

لازمي است. 
   »آذربايجان« مهد از جان گذشتگان 

و شهيدان است
آذربايجان بايد به آن هويتي كه آن را ممتاز كرده 
است، توجه كامل داشته باشد. به معناي واقعي 
كلمه، مجموع��ه اي كه م��ا آن را »آذربايجان« 
مي ناميم يك هويت ممت��از در ميان ملت ايران 
است. آذربايجان مهد از جان گذشتگان و شهيدان 
اس��ت. مخصوص دفاع مقدس نيس��ت، از قبل 
هم همين جور بوده، بعد هم همين جور اس��ت. 
تا آنجايي كه مربوط مي ش��ود به مسئله  انقلاب 
اسلامي- اگر بخواهيم محاسبه كنيم- از پيش 
از انقلاب، يعني از ش��روع نهضت ام��ام بزرگوار 
و ملت ايران، رفتار ش��هادت و آهنگ ش��هادت 
در آذربايجان ش��روع شده اس��ت، تا امروز. در 
قضاياي دف��اع از حرم، ما ش��هداي آذربايجاني 
داريم، البته اوج اين فداكاري ها، اوج اين نشان 
دادن ارزش و منش والاي آذربايجاني، در دفاع 
مقدس بود و همين ش��خصيت هايي كه ايشان 
اس��م بردند: ش��هيد آقا مهدي باكري، ش��هيد 
حميد باكري، شهيد تجلايي، شهيد ياغچيان، 
همين برادران بزرگ و برجس��ته اي كه بودند و 
به لقاءالله پيوستند، بس��ياري از همين عزيزان 
و برجستگان هم بحمدالله امروز هستند، يعني 
اين خصوصيت ش��هادت طلبي و برجستگي در 
فداكاري، مخصوص جنگ تحميلي و دوران دفاع 
مقدس نيست، ]بلكه[ از قبل از پيروزي انقلاب 
تا امروز ادامه داشته است. اين شهر دو امام جمعه  
شهيد دارد يعني از اين پنج امام جمعه  شهيدي 
كه در سرتاسر كشور جزو افتخارات روحانيتند، 
دو امام جمعه مربوط به ش��هر تبريز است. اينها 

اهميت دارد، اينها خيلي برجسته است. 
   نگذاريد جوشش خون شهيدان 

فروبنشيند
آنچه بن��ده به  عن��وان توصيه ع��رض مي كنم 
اي��ن اس��ت ك��ه اولاً نگذاريد جوش��ش خون 
شهيدان فروبنش��يند، يعني ياد شهيدان صرفاً 

خاطره پردازي نيس��ت، معنايش اين است كه 
آن تقوا، آن فداكاري، آن ش��جاعت، آن گوهر 
درخش��ان وجودي اي كه امثال ش��هيد باكري 
را مثلًا مي كشاند وسط ميدان، منعكس بشود، 
منتقل بشود، به نس��ل جديد الگو بدهد. جوان 
ما الگو مي خواهد و بهترين الگو اينها هس��تند. 
بعضي از ملت ه��ا كه دست ش��ان از اين جهت 
به كلي خالي اس��ت يا تا حدود زي��ادي خالي 
اس��ت، الگو مي س��ازند، جعل مي كنند، بدون 
اينكه وجود داش��ته باش��د. ما اين الگوها را در 
مقابل مان داريم. شهيد باكري را فقط در ميدان 
جنگ نبايد ديد، پش��ت جبهه ه��م بايد ديد، 
در دانش��گاه تبريز هم بايد دي��د، فعاليت هاي 
دوران پي��ش از انقلاب��ش را هم باي��د ديد، آن 
روحيه را بايد ديد. من پيش از انقلاب، شهيد آقا 
مهدي باكري را در مشهد ملاقات كردم، پرشور، 
علاقه مند، فهميده، قادر بر تحليل قضايا. خب 
اين مي ش��ود كه بعد در جنگ، در ميدان دفاع 
مقدس، آن جور مي درخشد و دل ها را به خودش 
جذب مي كند. اين روحيه بايد منعكس بشود. 
ما اگر فيلم مي س��ازيم، اگر شعر مي گوييم، اگر 
كتاب مي نويسيم، اگر خاطره تدوين مي كنيم 
و منتشر مي كنيم، بايد توجه داشته باشيم كه 
اين روحيه منعكس بشود، اين روحيه، روحيه  
سازنده است. اين مطلب اول: نگذاريد جوشش 
خون شهيدان فروبنشيند. ببينيد، همين طور 
كه اول عرض كردم، شبيه عزاداري سيدالشهدا 
)سلام الله عليه(، يعني ]همان طور كه[ هر سال 
محرم كه مي شود، عاشورا كه مي شود، شما كأنه 
عاشوراي سال۶۱ را در مقابل خودتان مي بينيد، 
حوادث منعكس مي شود، شخصيت ها در مقابل 
چشم مستمع زنده مي شوند، اين بايد در مورد 
شهداي دفاع مقدس و همين ۱۰هزار شهيدي 

كه به آنها اشاره كرديد، اتفاق بيفتد. 
   خانواده هاي شهدا را فراموش نكنيد

مطلب دوم اين اس��ت كه خانواده هاي شهدا را 
فراموش نكنيد. متأسفانه بسياري از پدرمادرها 
از دنيا رفته اند، به شهيدان شان ملحق شده اند، 
آن كس��اني كه هستند- چه همس��ران شهدا، 
چه پدران و مادران ش��هدا- از خاطرات اينها، 
از توصيف هاي اينها اس��تفاده كنيد. همچنين 
از همكاران و دوس��تان اينها، خب مثلًا شهيد 
باكري در دوران جنگ همكاران زيادي داشت 
كه بعضي الان بحمدالله زنده، سالم، آماده اند و 
جزئيات زندگي او را آنجا ديده اند. شجاعت فقط 
در جنگيدن نيست، شجاعت در تسلط بر نفْس، 

شجاعت در گفتن، در نگفتن، در امساك كردن، 
در اقدام كردن ]هم هس��ت[، همه  اينها خيلي 
مهم است. كساني هستند كه اينها را از نزديك 
ديده اند، ش��ناخته اند، از اينها استفاده بشود، با 
اينها مصاحبه بش��ود، گفت وگو بشود، حالات 
شهيدان به صورت س��ند واقعي ضبط بشود و 

شناخته بشود. اين هم يك مطلب است. 
   زمينه حركت ها را شناسايي 

و ترويج كنيد
و يك مطلب هم اين است كه در نگاه به شهيدان، 
زمينه هاي عروج شهيدان شناسايي بشود، مثلًا 
مردم يا آن كساني كه اولين جرقه ها را به وجود 
آوردند، مثل شهيد قاضي طباطبايي كه در اين 
قضاياي انق��لاب، مثلًا در ۲۹بهمن س��ال۵۶، 
ايش��ان بود كه اولين جرقه را ]به وجود آورد[، 
اولين حركت را كرد، مردم را به محل خودش و 
مسجد خودش دعوت كرد و ]مابقي[ آن قضايا، 
يعني زمينه ها معلوم بشود. اينكه بعد از حادثه  
قم، اولين حرك��ت در تبريز اتف��اق افتاد نه در 
فلان ش��هر و فلان ش��هر، علتش چيست؟ چه 
خصوصيتي در اين مردمي هس��ت كه اين جور 
ج��وان مي آفرينند، اين ج��ور تربيت مي كنند، 
اين جور شهيد تقديم مي كنند؟ اينها خيلي مهم 
اس��ت، يعني هويت قومي، هويت ملي، هويت 
ديني. بنده يك وقتي در اجتماع همين مجموعه  
برادران و خواه��ران آذربايجاني گفتم، مرحوم 
ستارخان در قضاياي مشروطيت و آن حوادثي 
كه داشت و اقداماتي كه كرد، كاغذ علماي نجف 
در جيبش بود،  يعني از علماي نجف اس��تفتاء 
كرده بود، س��ؤال كرده بود، آنها هم به او جواب 
داده بودند، او با اين ني��ت حركت مي كرد، اين 
خيلي مهم اس��ت. زمينه  حركت چيست؟ اين 
روشن بشود، اين نشان دهنده  آن است. اگر اينها 

شد، آن وقت حركت ادامه پيدا مي كند. 
   پديده هاي مؤثر و كم نظير انقلاب 
بايد در حافظه تاريخ ملت ثبت شود

خب، ]نقش[ لشكر 3۱عاشورا كه مشخص است، 
شخصيت هايي بودند كه واقعاً درخشيدند، بنده 
به نقش پايگاه دوم شكاري بايد اشاره كنم: آن 
حركت عظيم هواپيماهاي جنگنده  ما در همان 
روزه��اي اول جنگ ك��ه البته از پاي��گاه دوم و 
پايگاه هاي ديگر- پايگاه سوم و چهارم- حركت 
كرده بودند و رفتن��د و آن كار ب��زرگ را انجام 
دادند، در همان هفته  اول جنگ اين كار را كردند 
كه بنده همان وقت رفتم مجلس و گزارش اين 
حركت را به نماين��دگان مجل��س دادم. اينها 
چيزهايي اس��ت كه قابل توجه و حائز اهميت 
بس��يار است و بايس��تي ان ش��اء الله در ذهن ها 
بماند، در حافظه  تاريخ��ي ملت ايران بايد ثبت 
بشود، يعني واقعاً مهم ترين كار اين است كه اين 
حوادث مهم، اين پديده هاي مؤثر و كم نظير و در 
مواردي بي نظير، در حافظه  تاريخي ملت ايران 
ثبت بشود و جوان ما، نوجوان ما اينها را بداند، 
البته ما تا الان يك مقدار كم  كاري داشته ايم و 
خيلي از جوان هاي ما، خيلي از نوجوان هاي ما، 
چهره هاي برجس��ته را نمي شناسند و خيلي از 
قضايا را هم را نمي دانند، ما بايد اينها را چه در 
دستگاه هاي تبليغي رسمي مثل صداوسيما و 
مانند اينها و چه در وسايلي كه امروز در اختيار 
مردم و در دسترس مردم هست، پخش كنيم. 
اميدوارم خداي متعال به همه  شما توفيق بدهد 
و بتوانيد اين كار بزرگ را به س��رانجام برسانيد 
و ان شاء الله در آينده، فاصله  بين اين يادبودها و 
تذكرها از آن فاصله اي كه امروز با يادبود قبلي 

وجود دارد كمتر بشود. 
والسلام عليكم و رحمه  الله و بركاته

بت��داي اي��ن دي��دار، حجت الاس��لام  در ا
س��يدمحمدعلي آل هاش��م، نماينده  ولي فقيه 
در استان آذربايجان ش��رقي و امام جمعه  تبريز 
و س��ردار اصغر عباس��قلي زاده، فرمانده س��پاه 
عاشوراي استان آذربايجان شرقي و دبير كنگره 

گزارش هايي ارائه كردند.

  خبر  یک

فرمانده نيروي دريايي سپاه خبر داد

 خروج ناو هواپيمابر »آيزنهاور« امريكا
از خليج فارس

فرمان�ده ني�روي درياي�ي س�پاه پاس�داران انق�لاب اس�لامي 
ب�ا اش�اره ب�ه اش�راف و پاي�ش مس�تمر ني�روي درياي�ي 
س�پاه ب�ر ن�او هواپيماب�ر آيزنه�اور در منطق�ه، از خ�روج 
اي�ن ن�او از منطق�ه خليج ف�ارس و تنگ�ه هرم�ز خب�ر داد. 
به گزارش ايرنا، سردار دريادار پاسدار عليرضا تنگسيري، روز جمعه با 
اشاره به ورود و خروج اخير ناو هواپيمابر امريكايي آيزنهاور از خليج فارس 
و تنگه هرمز گفت: اين ناوگروه كمتر از ۲۰روز در خليج فارس حضور 
داشت كه طي اين مدت نيز تحت اشراف اطلاعاتي رزمندگان نيروي 

دريايي سپاه قرار گرفته بود. 
دريادار تنگسيري افزود: حضور اين ناو تنها جنبه تبليغاتي دارد و هيچ 
خاصيت عملياتي براي آنها ندارد چراكه رزمندگان نيروي دريايي سپاه 
هوشمندانه، روزانه و لحظه اي تحركات اين ناوگروه را در سطح، بالاي 

سطح و زير سطح تحت نظر داشته اند. 
فرمانده نيروي دريايي سپاه افزود: اين ناوگروه هم در زمان ورود و هم در 
زمان خارج شدن از تنگه هرمز به تمامي سؤالات و اطلاعاتي كه مركز 
كنترل باند تنگه هرمز نيروي دريايي سپاه لازم داشت پاسخ داد و نسبت 
به اقدامات كنترلي رزمندگان ما تمكين كامل كرد. دريادار تنگسيري 
اظهار داشت: حضور ناو امريكايي ها در شرايط و وضعيت امروز منطقه 
تنها جنبه تبليغاتي و فقط نقش تنفس مصنوعي براي حضور ظالمانه 
آنها در اين منطقه را دارد. بر اساس اين مطلب، ناو هواپيمابر امريكايي 
CVN۶۹ به همراه رزم ناو CG۵8 و ناو پشتيباني TA۰۰۶ پنجم آذر 
ماه وارد خليج فارس و ۲3 آذر ماه با كنترل كامل نيروي دريايي سپاه از 

خليج فارس و تنگه هرمز خارج شدند. 
پيش تر دريادار ايراني فرمانده نيروي دريايي ارتش جمهوري اسلامي 
ايران در همايش ملي توسعه س��واحل مكران، در واكنش به حضور ناو 
امريكايي در خليج فارس با بيان اينكه بسياري گفتند كه ناو هواپيمابر 
براي تغيير معادله به منطقه آمده است، گفته بود: بايد گفت آنها براي 
فتنه انگيزي و تأمين نيازمندي هاي ش��ان آمده اند و ما آنها را به زودي 
از منطقه بي��رون خواهيم كرد. ما ديگر تحت فش��ار قرار نمي گيريم و 

مي توانيم اعمال نفوذ كنيم. 

........................................................................................................................
مشاور رئيس جمهور در امور اقوام:

 تروريست ها به هيچ دين و مذهبي 
تعلق ندارند

مش�اور رئيس جمهور در امور اقوام و اقليت ه�اي ديني و مذهبي 
ضمن محكوم كردن حمله تروريس�تي به مقر نظامي شهرس�تان 

راسك گفت: تروريست ها به هيچ دين و مذهبي تعلق ندارند. 
به گزارش ايرنا، ماموستا عبدالس��لام كريمي، مشاور رئيس جمهور در 
امور اقوام و اقليت هاي ديني و مذهبي در پيامي حمله تروريستي به مقر 
نظامي در راسك را كه به شهيدش��دن ۱۱نفر از حافظان امنيت منجر 
شد، محكوم كرد و گفت: تروريست ها به هيچ دين و مذهبي تعلق ندارند 

و ضدبشريت هستند. 
در پي حمله ناجوانمردانه گروهك تروريس��تي به مقر نيروي انتظامي 
شهرستان راسك در جنوب استان سيستان وبلوچستان كه نيمه شب 
پنج شنبه، ۲3آذرماه رخ داد، ۱۱نفر از عوامل فراجا اعم از افسران ارشد 
و سرباز به شهادت رس��يدند و در مقابل تعدادي از تروريست ها نيز به 

هلاكت رسيدند، يك نفر از اين تروريست ها نيز دستگير شد. 

........................................................................................................................
فرمانده كل ارتش در پيامي عنوان كرد 

 آمادگي ارتش
براي پشتيباني از فرماندهي انتظامي

فرمانده كل ارتش جمهوري اس�لامي 
ايران در پي شهادت تعدادی از مأموران 
نيروی انتظامی در حمله تروريس�تي 
راس�ك ضمن محكوم كردن اين اقدام 
كور از اعلام آمادگي و پشتيباني ارتش 

از نيروي انتظامي كشور خبر داد. 
ب��ه گ��زارش ايرن��ا، امي��ر سرلش��كر 
سيدعبدالرحيم موس��وي در پي حمله تروريس��تي به مقر فرماندهي 
انتظامي شهرستان راس��ك، در پيامي خطاب به فرمانده كل انتظامي 

كشور، شهادت مأموران جان بر كف فراجا را تسليت گفت. 
در اين پيام آمده است: ش��هادت جمعي از همرزمان عزيز فرماندهي 
انتظامي در راسك توسط گروه تروريستي جيش الظلم موجب تأثر شد. 
فرمانده كل ارتش در پيام خود آورده است: اينجانب با محكوميت اين 
اقدام كور تروريستي كه دست هاي آلوده دشمنان براي تضعيف وحدت 
مس��لمين در آن عيان و آشكار اس��ت و با ابراز همدردي با جنابعالي و 
خانواده محترم شهيدان راه امنيت و آرزوي شفاي مجروحان اين حادثه 
و اعلام آمادگي هر گونه پشتيباني از برادران همرزم خود در آن سازمان 
خدوم، رجای واثق دارم با تلاش دستگاه هاي اطلاعاتي، امنيتي و قضايي 
و اراده فرماندهي انتظامي، عاملان و مسببان اين جنايت و برهم زنندگان 

امنيت مردم، به سزاي اعمال شان خواهند رسيد. 

........................................................................................................................
روابط عمومي نيروي هوافضاي سپاه اعلام كرد

سقوط يك فروند جنگنده آموزشي 
سوخو۲۲

رواب�ط عموم�ي ني�روي هوافضاي س�پاه از س�قوط ي�ك فروند 
جنگنده س�وخو۲۲ به علت نقص فني در اس�تان فارس خبر داد. 
به گزارش فارس، روابط عمومي نيروي هوافضاي سپاه در اطلاعيه اي 
از سقوط يك فروند جنگنده سوخو۲۲ اين نيرو به علت نقص فني در 
استان فارس خبر داد. يك مقام مس��ئول در سپاه ناحيه كازرون هم با 
تأييد اين خبر اعلام كرد: خلبان اين پرنده نظامي سالم است و از سوي 

مراجع بيمارستاني به علت شكستگي پا تحت مداوا قرار دارد. 
مدير روابط عمومي ناحيه مقاومت كازرون روز شنبه گفت: اين سقوط 
به دليل نقص فني در منطقه احمد آباد پل آبگينه در هشت كيلومتري 
كازرون استان فارس رخ داد. شفيعي ادامه داد: حدود ساعت۱۱ روز ۲۵ 
آذرماه يك فروند هواپيماي تك نفره آموزشي سوخو۲۲ حوالي درياچه 

پريشان شهرستان كازرون سقوط كرد. 
وي افزود: در اين حادث��ه خلبان با چتر نجات از م��رگ نجات يافت و 

مصدوميت جزئي دارد و به كسي آسيبي وارد نشده است.

رهبر معظم انقلاب در ديدار اعضاي ستاد كنگره بزرگداشت شهداي استان آذربايجان شرقي:

 نگذاريد جوشش خون شهيدان
فرو بنشيند


